
Stockholm 2024-01-12

Hej grannar!

Med anledning av skrivelsen “Stoppa hyreshöjningen” som lagts i
brevlådorna, vill vi informera om att den INTE kommer från
samrådsgruppen. Eftersom skrivelsen inte har någon avsändare vet vi inte
heller vem eller vilka som ligger bakom den. Vi tycker att det är bra att
grannar vill engagera sig och vi stödjer alla initiativ, som vill skapa
möjligheter för att mötas, diskutera och agera. Håll gärna samrådsgruppen
informerad, så att vi inte råkar motarbeta varandra.

Det är korrekt, som det står i skrivelsen, att ingen är tvingad att
skriva på godkännandet för ombyggnad, men det är inte säkert att det
skulle vara det enskilt viktigaste du som hyresgäst kan göra för att undvika
hyreshöjning. Det är för tidigt att säga ännu.

I dagsläget jobbar vi i samrådet med att till projektledningen föra
fram de åsikter och förslag som kom upp på mötena den 11 december
2023. Vi har löpande kontakt med Hyresgästföreningen om bästa lämpliga
strategi framåt.

Nästa vecka, vecka 3, kommer vi att ha ett möte med
Hyresgästföreningen och därefter med Stockholmshem. Efter det har vi
förhoppningsvis mer information att dela med oss av.

Vänliga hälsningar
Samrådsgruppen i Vattenpasset 10: Annelie Bergman, Stina Degerstedt, Annett
Lundvall, Mikael Ohlsson, Peter Salomonsson, Camilla Wiberg

Kontakt: upprustning@vattenpasset10.se


